
Nurzec-Stacja, dnia 20 listopada 2018 r.

P R O T O K O Ł Nr II/2018
z II Sesja Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 20 listopada 2018 r.

Obrady  II  sesji  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  odbyły  się  w sali  konferencyjnej  Urzędu
Gminy w Nurcu-Stacji.

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, a zakończono o godz.1420.

Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 15 radnych.

Radni obecni:

1. Olesiński Zbigniew Mirosław            
2. Podbielski Zenon                                
3. Wojtkowski Wojciech                        
4. Wakuluk Irena                                    
5. Pawłowski Roman                              
6. Szpański Jan                                        
7. Bartosiuk Mieczysław                         
8. Leoniuk Tomasz                                  
9. Grzyb Kamil                                       
10. Putko Aleksander                               
11. Jurczak Izabela Marzena                    
12. Bondarenko Włodzimierz                   
13. Wiktoruk Grzegorz                             
14. Olesiuk Jerzy                                       
15. Dubiński Aleksander                          
/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1.

Spoza Rady w sesji udział wzięli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
4/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja,

Obradom II sesji Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski - . 

Do punktu 1-go

Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności w
sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym może obradować i podejmować
uchwały Rada Gminy. 

Do punktu 2-go

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski przedstawił porządek
obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag do proponowanego porządku obrad nie wniesiono.



W wyniku jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 15 głosami
za. A brzmi on następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Wybór członków komisji rewizyjnej.
5. Wybór członków komisji skarg, wniosków i petycji.
6. Wybór członków komisji problemowo-budżetowej.
7. Ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Nurzec-Stacja.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawy różne i wolne wnioski.



Do punktu 3-go:

Interpelacje i zapytania radnych:



Radny, Pan Tomasz Leoniuk – wnioskował, aby w porządku obrad na początku sesji przewidzieć
punkt,  w którym sołtysi  mogą zgłaszać  swoje  wnioski  i  zapytania.  Uważa,  że  umożliwienie
zabierania głosu dla sołtysów w sprawach różnych i wolnych wnioskach jest kłopotliwe.

Radny,  Pan  Zenon  Podbielski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  stwierdził,  że  nie  zachodzi
konieczność wydzielania w porządku obrad dodatkowego punktu, do zgłoszenia wniosków przez
sołtysów. Uważa, że sołtys może przekazać swoje problemy radnemu, bądź zgłosić w sprawach
różnych i wolnych wnioskach.

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – stwierdził, że w czasie, gdy realizowany jest punkt sprawy różne i
wolne wnioski na sesji nie ma już radnych.

Radny, Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy – zapewnił, że nigdy nie prowadzi
sesji, gdy na sali nie ma guorum radnych. Stwierdzenie Radnego, że na sali nie ma radnych, gdy
omawiany jest punkt sprawy różne i wolne wnioski jest to kłam.

Do punktu 4-go:

Przystępując do wyboru członków komisji Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski
zaproponował, aby ustalić skład liczbowy poszczególnych komisji.  Zgodnie ze statutem skład
komisji  nie może być mniejszy niż cztery osoby. W związku z brakiem chętnych radnych do
zabrania głosu zaproponował, aby komisja rewizyjna pracowała w składzie 4 osobowym. Uwag
nie zgłoszono do wniosku, dotyczącego 4 osobowego składu komisji rewizyjnej. 
Następnie  poprosił  o  zgłaszanie  wniosków  dotyczących  składu  osobowego  komisji  skarg,
wniosków i petycji. Radny, Pan Zbigniew Olesiński zaproponował, aby komisji ta pracowała w
składzie 4 osobowym. Uwag nie wniesiono do składu 4 osobowego komisji skarg, wniosków i
petycji.
Radny, Pan Zenon Podbielski zaproponował, aby skład komisji problemowo-budżetowej był 7
osobowy.  Uwagi  co  do  składu  7  osobowego  komisji  problemowo-budżetowej  nie  zostały
zgłoszone.  Kończący  Pan  Zenon  Podbielski,  przewodniczący  obrad  poinformował,  że  w
większości komisje będą obradowały wspólnie. Samodzielnie komisje będą rozpatrywały sprawy,
które należą wyłącznie do kompetencji danej komisji.

Po ustaleniu składu liczbowego poszczególnych komisji przewodniczący obrad zaproponował,
aby  przystąpić  do  zgłaszania  kandydatów do  komisji  rewizyjnej.  Zaproponował  kandydatury
następujących  radnych:  Pan  Zbigniew  Mirosław  Olesiński,  Pan  Wojciech  Wojtkowski  i  Pan
Roman Pawłowski. 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk zgłosił kandydaturę Pani Ireny Wakuluk.
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji rewizyjnej.

Pan Zenon Podbielski przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
wyboru członków komisji rewizyjnej. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu./  Zał. Nr 2.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  15  głosami  za,  w  obecności  15  radnych  Rada
podjęła uchwałę w sprawie powołania komisji rewizyjnej. 
/Uchwała Nr II/3/2018 w załączeniu/ Zał. Nr 3.

Do punktu 5-go:

Zgłaszanie kandydatów do komisji skarg, wniosków i petycji.



Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński  zgłosił  kandydaturę Radnego,  Pana Kamila Grzyb,
który wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk zgłosił kandydaturę Radnego, Pana Tomasza Leoniuka, który wyraził
zgodę na kandydowanie.

Radny, Pan Zenon Podbielski zgłosił kandydaturę Radnego, Pana Mieczysława Bartosiuka, który
wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk zgłosił kandydaturę Radnego, Pana Aleksandra Putko, który wyraził
zgodę na kandydowanie.

Radny, Pan Zenon Podbielski zgłosił kandydaturę Radnego, Pana Grzegorza Wiktoruka, który
wyraził zgodę na kandydowanie.

W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący obrad zamknął listę kandydatów na członków
komisji  skarg,  wniosków  i  petycji.  Następnie  poddał  pod  głosowanie  poszczególnych
kandydatów do komisji.

W wyniku jawnego głosowania:
Radny, Pan Kamil Grzyb otrzymał 15 głosów za,  w obecności  15 radnych. /Lista  imiennego
glosowania w załączeniu/ Zał. Nr 4.

Radny, Pan Tomasz Leoniuk otrzymał 10 głosów za, 1 głos przeciw, 4 głosy wstrzymujące, w
głosowaniu udział brało 15 radnych. /Lista imiennego glosowania w załączeniu/ Zał. Nr 5.

Radny,  Pan  Mieczysław  Bartosiuk  otrzymał   10  głosów  za,  5  głosów  wstrzymujących,  w
głosowaniu brało udział 15 radnych.  /Lista imiennego glosowania w załączeniu/ Zał. Nr 6.
Radny, Pan Aleksander Putko otrzymał  12 głosów za, 3 głosy wstrzymujące, w głosowaniu brało
udział 15 radnych.  /Lista imiennego glosowania w załączeniu/ Zał. Nr 7.

Radny, Pan Grzegorz Wiktoruk otrzymał  14 głosów za,  1 głos wstrzymujący, w głosowaniu
brało udział 15 radnych.  /Lista imiennego glosowania w załączeniu/ Zał. Nr 8.

Przewodniczący obrad Radny,  Pan Zenon Podbielski  przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie
powołania  składu  osobowego  komisji  skarg,  wniosków  i  petycji,  a  następnie  poddał  pod
głosowanie. /Lista imiennego głosowania w załączeniu/. Zał. Nr 9

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  15  głosami  za,  w  głosowaniu  brało  udział  15
radnych  rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyboru  członków  komisji  skarg,  wniosków  i
petycji.  /Uchwała Nr II/4/2018 w załączeniu/. Zał. Nr 10.

Do punktu 6-go:

Wybór członków komisji problemowo-budżetowej.
Radny,  Pan Zenon Podbielski  –  Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  aby w komisji
problemowo-budżetowej  pracowali  następujący  radni:  Pan  Zenon  Podbielski,  Pani  Izabela
Marzena  Jurczak,  Pan  Aleksander  Dubiński,  Pan  Włodzimierz  Bondarenko,  Pan  Tomasz
Leoniuk, Pan Jerzy Olesiuk, Pan Jan Szpański. 

Uwag do proponowanego składu komisji problemowo-budżetowej nie wniesiono.



Przewodniczący obrad Radny,  Pan Zenon Podbielski  przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie
powołania  składu  osobowego  komisji  problemowo-budżetowej,  a  następnie  poddał  pod
głosowanie. /Lista imiennego głosowania w załączeniu/. Zał. Nr 11.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  15  głosami  za,  w  głosowaniu  brało  udział  15
radnych,  rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyboru  członków  komisji
problemowo-budżetowej.  /Uchwała Nr II/5/2018 w załączeniu/. Zał. Nr 12.

Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski ogłosił 10 minutową przerwę w obradach rady, aby
umożliwić komisjom dokonanie wyborów przewodniczących komisji.

Wznowienie obrad:
Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski poinformował o dokonanym przez poszczególne
komisji wyborze przewodniczących komisji.
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan Zbigniew Mirosław Olesiński,
Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został Pan Kamil Grzyb.
Przewodniczącym Komisji  Problemowo Budżetowej został Pan Jan Szpański. 

Do punktu 7-go:

Projekt uchwały w sprawie ustalenie  wynagrodzenia Wójta Gminy Nurzec-Stacja przedstawił
Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

D y s k u s j a:
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy proponowane wynagrodzenie wójta jest takie jak było
ustalone po zmniejszeniu wynagrodzenia w poprzedniej kadencji?

Pan  Krzysztof  Staniszewski  –  Sekretarz  Gminy –  wyjaśnił,  że  przedłożony  projekt  uchwały
przniesione zostało wynagrodzenie po zmianie w ostatniej kadencji.

W związku z brakiem uwag przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski przedstawił projekt
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta, a następnie poddał pod głosowanie. /Lista
imiennego głosowania w załączeniu/. Zał. Nr 13.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  15  głosami  za,  w  głosowaniu  brało  udział  15
radnych,  rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  Gminy
Nurzec-Stacja.  /Uchwała Nr II/6/2018 w załączeniu/. Zał. Nr 14.

Do punktu 8-go:

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy – udzielił odpowiedzi na wniosek Radnego
Tomasza Leoniuka dotyczący wydzielenia punktu w porządku obrad na początku sesji, w którym
sołtysi mogliby zgłosić swoje wnioski. Wyjaśnił, że wniosek nie może być przyjęty, gdyż jest
niezgodny z ustawą o samorządzie gminnym i statutem gminy. 

Do punktu 9-go:

Sprawy różne i wolne wnioski.



Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – zgłosił wniosek, aby na najbliższą sesję przygotować
projekt uchwały w sprawie ustalenia diet radnych. 

Radny,  Pan  Zenon  Podbielski  –  wyjaśnił,  że  dotychczasowa  uchwała  w  sprawie  ustalenia
wysokości diety radnych jest ważna. Na najbliższą sesję nie będzie przygotowywał uchwały w
sprawie ustalenia diety radnym.  Zaproponował, aby na najbliższej sesji jeśli radni uważają , że
jest taka potrzeba zgłosili wniosek w tej sprawie.

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy zapoznała z uchwałą w sprawie ustalenia wysokości
diet radnym.

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – wnioskował o dowożenie dzieci w wieku poniżej 5 roku życia do
szkoły.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, że dowożeniem objęte są dzieci w wieku od 5 roku życia.
Dzieci w wieku przedszkolnym muszą być zaprowadzone do przedszkola i odebrane.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon
Podbielski zamknął obrady II sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady

Eugenia Naumiuk                                                                      Zenon Podbielski
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